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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kívánja-e a Kormány az egészségturizmus fejlesztését Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében
is támogatni?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag
István Gazdasági és Közlekedési Miniszter úr részére . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, Baktalórántháza Város Önkormányzata 2003 . évben
pályázatot nyújtott be a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium által a Széchenyi Terv
keretében kiírt a „nemzetközi jelentőségű turisztikai beruházásokat megalapozó
megvalósíthatósági tanulmányok elkészítésének támogatására" vonatkozóan .

A pályázat a Nyírség középső részén található Baktalórántházán - a térségben egyedülálló -
termálvízre alapozott szolgáltatás-struktúra kialakítását vázolta fel, amely fejlesztés a
hátrányos helyzetű kistérség felemelkedési lehetőségét jelenthetné .

Az elképzelések szerint a projekt közvetlen eredményeként a jelenleg 3 medencével működő
strandfürdő egész évben látogatható színvonalas szolgáltatásokat nyújtó létesítménnyé válna,
amely tágabb kitekintésben katalizátorként a térség gazdasági, kulturális fejlődését és
felzárkóztatását eredményezné .

A fenti tervek megvalósításának első lépcsőjét jelenti annak a megvalósíthatósági
tanulmánynak az elkészítése, amelynek részbeni fmanszírozása érdekében a város a
Széchényi Terv keretében pályázatot nyújtott be a Gazdasági és Közlekedési Minisztériumhoz
(GKM). Információim szerint a fenti témakörben benyújtott pályázatok már elbírálásra
kerültek, ugyanakkor a nyertes pályázatok között nem szerepelt egyetlen Szabolcs-Szatmár-
Bereg megyei projekt megvalósítására vonatkozó tanulmány sem .

Tisztelettel kérdezem tehát a t. Miniszter úrtól, valóban támogatni kívánja-e a Kormány
Szabolcs-Szatmár-Bereg megye területén a egészségturizmus fejlesztésére irányuló
törekvéseket? Milyen szempontok alapján kerülnek elbírálásra a benyújtott pályázatok,
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különös tekintettel a baktalórántházi strandfürdő fejlesztésére vonatkozó megvalósíthatósági
tanulmányra?
Tervezi-e a Kormány a Széchényi Tervhez hasonló fürdő-, és strandfejlesztési koncepció
kidolgozását?
Végül mekkora forrást szándékszik elkülöníteni a Kormány a Magyar Köztársaság 2004 . évi
költségvetésében az egészségturizmus fejlesztésére?

Mielőbbi válaszát várva, maradok
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